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Zapytanie 

 

Dot. oznakowania poziomego na pl. Żołnierza Polskiego 

 
Południowa jezdnia pl. Żołnierza Polskiego pół roku temu miała wymienianą nawierzchnię. 

Od tego czasu brakuje na niej oznakowania poziomego. Po przebudowie al. Niepodległości w tym 

ciągu jezdni wybudowano włączenie w jezdnię z wydzielonej drogi dla rowerów. Ta droga dla 

rowerów miała znajdowad swoją kontynuację w pasie rowerowym wyznaczonym wzdłuż południowej 

jezdni pl. Żołnierza Polskiego. Minęło pół roku, jednak dalej nie ma w tym miejscu ani oznakowania 

poziomego ani pionowego. Wielokrotnie słychad, że zimą linii się nie maluje, bo jezdnia jest zimna, 

mokra i że w ogóle "niedasię". Jednak przykłady z innych miast Polski: Białystok, Poznao, Kielce, 

Chociwel (!) i inne pokazują, że to "niedasię" panuje obecnie tylko w Szczecinie. Dodatkowo warto 

nadmienid, że skrzyżowanie ul. Duoskiej i Złotowskiej zostało w ostatnich tygodniach przemalowane 

na nowo. Z danych meteorologicznych wynika ponadto, że od początku grudnia 2015 r. w Szczecinie 

minimalna temperatura nie schodziła poniżej 6 st. C w ponad 30 przypadkach. Na pewno w tym 

okresie dało się znaleźd taki dzieo, kiedy relatywnie wysokiej temperaturze nocą nie towarzyszyła 

nadmierna wilgotnośd powierzchni i nie padał deszcz. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Dlaczego do dzisiaj nie wymalowano nawierzchni pl. Żołnierza Polskiego? 

2. Kiedy nawierzchnia pl. Żołnierza Polskiego zostanie wymalowana i kiedy zacznie tam 

obowiązywad nowa organizacja ruchu? 

3. Jakie graniczne warunki meteorologiczne muszą byd spełnione, aby odbywające się głównie 

nocą malowanie oznakowania poziomego mogło mied miejsce (temperatura, wilgotnośd 

powietrza)? 
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